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VERSLAG 

Overleg algemeen bestuur 13 februari 2020 
 

Algemeen 

Aanwezig P.I. Broertjes (voorzitter); J.J. Bakker (secretaris); L. Boersen (Blaricum); 
A. Luijten(Gooise Meren); K. van Hunnik (Laren); W. Jaeger (Hilversum); G. Rebel 
(Huizen); A. Heijstee (Weesp); J.Boermans (Wijdemeren); I. Meuwese (algemeen 
directeur); S. von dem Borne (concerncontroller); H. Uneken (sturing);  
M. Mansfeld (communicatieregisseur).  
Bij agendapunt 1. Raymond Venema, ketenregisseur mensenhandel 2. Saloua 
Chaara, programmamanager.   
Op de publieke tribune: 
Regioambassadeur Margot Leeuwin, raadslid PvdA Huizen 
Regioambassadeur Karin Rienstra, raadslid GL Huizen,  

Afwezig S. Lankreijer (Eemnes) 
Contactpersoon Jaap Jan Bakker  
E-mail j.bakker@regiogv.nl 
Vertrouwelijk Nee 
Kenmerk 20.0000888 

 
1.Opening en mededelingen 

Inhoud  
De voorzitter heet de Regioambassadeurs Margot Leeuwin en Karin Rienstra van harte welkom. 
 
a. Stand van zaken Mensenhandel 
De heer Venema, ketenregisseur, stelt zich voor. Er wordt een presentatie gehouden van de stand 
van zaken (de presentatie is bij dit verslag gevoegd).  
Er zijn vanaf april 2019 in deze regio 40 casussen in behandeling. Er is een analyse uitgevoerd van 
ca. 500 seksadvertenties. Er zijn handhavingsacties uitgevoerd. En er zijn samenwerkingsafspraken 
gemaakt in de keten. Via de campagne #OpenJeOgen is het bewustzijn in de regio. Er heeft  
voorlichting plaatsgevonden op de scholen. Dit leidde tot herkenning van manipulatie via de sociale 
media bij jongeren. Er is gewerkt aan kennis en deskundigheidsbevordering bij de professionals  
(Veilig Thuis, Leger des Heils, GGD, gemeenten). Er is een meldpunt opgericht: telefoonnummer, e-
mailadres, (website is nog in de maak). Er is overleg met de zorgcoördinatoren in Noord-Holland 
(kennis en best practices uitwisselen). Vanaf 21 januari is er een maandelijks spreekuur. 
Mevrouw Chaara geeft aan dat er een evaluatie over de afgelopen maanden is uitgevoerd. In 
ontwikkeling is een voorstel over de toekomstige inbedding. Voorbereiding vindt plaats met de 
betrokken portefeuillehouders SD. In de maand april is aan de orde de besluitvorming over de 
toekomstige organisatorische inbedding. 
 
b. Uitspraak Hoger beroep TGVS 
Kort toegelicht wordt dat er in de pers - door de wijze waarop het Gerechtshof de zaak in de pers 
heeft gebracht – een onjuist beeld is ontstaan dat gemeenten onrechtmatig hebben gehandeld. Er is 
een klacht neergelegd bij het Gerechtshof. Het Gerechtshof heeft uitsluitend de gemeenten 
opgedragen een externe onderzoek te laten doen naar de opbouw in de prijsstelling.  
De marktconsultatie die heeft plaatsgevonden over de toekomst en de contacten die zijn geweest 
worden door de instellingen positief gewaardeerd. Opvallend is dat desalniettemin dat enkele 
fracties zijn bezocht met negatieve berichtgeving. Mw. Heijstee is bereid om de fracties 
desgewenst te woord te staan en nader in te gaan op de context.    
 
c. RBL project voortijdig schoolverlaters: 
Mw. Van Hunnik meldt dat een interview heeft plaatsgevonden over de succesvolle aanpak van het 
RBL van de voortijdig schoolverlaters  
Acties 
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2.Vaststellen agenda 

Inhoud 
Ontwerp nr. 20.0000205 
Acties 
- 
Besluit 
Conform ontwerp. 

 
3.Vaststellen verslag 

Inhoud 
Ontwerp nr. 19.0015663 
Acties 
De voorzitter informeert naar aanleiding van de opmerking van de heer Lankreijer in het verslag (op 
pagina 3) over de betrokkenheid van Eemnes.  
De secretaris meldt dat in de koptekst van de startnotitie, die begin januari naar de gemeenteraden 
is verzonden, de onderbouwing is opgenomen t.w. het partiële/agendalidmaatschap van Eemnes.  
Uit contact met de griffier blijkt dat gemeenteraad van Eemnes pragmatisch in de samenwerking 
staat en graag de uitnodiging ontvangt voor de werkconferentie op 6 maart. Hieraan wordt voldaan.    
Besluit 
Conform ontwerp nr. 19.0015663 vastgesteld. 

 
4. Ingekomen/verzonden 

Inhoud 
Ad a. Procesvoorstel nr. 20.0000555 en ontwerpbeantwoording 20.0000554 op de aanvullende 
raadsvragen GAD, H. Bellaart.  
Ad b. en c.  Informatiebrief en de startnotitie  die naar aanleiding van de gespreksronde over 
legitimatie en slagkracht aan de gemeenteraden zijn verzonden nr. 20.0000141 en nr. 19.0015370. 
Het resultaat van de ronde en het vervolg wordt op 6 maart tijdens de reeds geplande 
werkconferentie met de gemeenteraden besproken.  
Acties 
Ad a. Gesprek wordt vanuit de GAD gearrangeerd met de heer Bellaart in aanwezigheid van de 
algemeen bestuursleden Rebel en Boermans.     
Besluit 
Ad a Ingestemd is met het procesvoorstel nr. 20.000055 beantwoording vervolgvragen raadslid  
Hugo Bellaart (Gooise Meren) inzake afvalinzameling/GAD.  
1. Advies in te winnen van het portefeuillehoudersoverleg M&D ;  
2. Gelet op de gedetailleerdheid van de vragen en ook de antwoorden, een afspraak te beleggen met 
de vraagsteller Hugo Bellaart. Bij deze afspraak zijn betrokken: De portefeuillehouder de heer Rebel 
en als afgevaardigde vanuit het AB de heer Boermans. Ter ondersteuning van de inhoudelijke 
toelichting zal de GAD hierbij aanwezig zijn.  

 
5. Terugkoppeling MRA 

Inhoud 
De heer Jaeger meldt dat Amsterdam meer bestuurlijke verantwoordelijkheid gaat nemen in MRA 
verband. In het platform economie loopt een principiële discussie over interventie van de overheid 
bij falen van de markt. MRA-Invest wordt in ieder geval aangemerkt als instrument om de miljarden 
die landelijk via NL-Invest beschikbaar komen op een georganiseerde wijze te kunnen aantrekken en 
uitzetten.    
Spreker geeft vervolgens aan dat wat betreft de deelname aan het platform Ruimte, het college van 
B&W Hilversum graag een wisseling ziet in de MRA vertegenwoordiging vanuit de Regio, gaarne in 
te vullen door de portefeuillehouder Ruimte uit Hilversum. De onderbouwing hiervoor is het belang 
dat Hilversum heeft bij de voorbereiding in MRA verband van de aanwijzing als Sleutelgebied. 
De heer Luijten geeft aan dat reeds nauw wordt opgetrokken met de bestuurlijk vertegenwoordiger 
van Hilversum. Gelet op de uitstraling van dit Sleutelgebied op de rest van de regio is spreker niet 
enthousiast over een tussentijdse wisseling van de vertegenwoordiging in het platform Ruimte 
MRA.  
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De heer Rebel geeft aan dat gewaakt moet worden voor teveel bestuurlijke wisseling.  
De vertegenwoordiging van de Regio in het platform Ruimte omvat meer dan de aanwijzing van 
Hilversum als Sleutelgebied. De regionaal portefeuillehouder – aangewezen door en vanuit het 
algemeen bestuur – vertegenwoordigt hierin de bestuurlijke regio als geheel.  
De heer Jaeger geeft aan dat de wens van het college zwaar weegt om de beste speler uit 
Hilversum in de MRA naar voren te schuiven.  
De voorzitter neemt dit – gehoord de reacties – mee voor nader beraad.  
Acties 
 
Besluit 
Geen. 

 
6. Werkconferentie 6 maart 

Inhoud  
De heer Boermans doet mededeling vanuit de voorbereidingscommissie onder voorzitterschap van 
bgm. mevrouw De Zwart en met als overige leden, Nanning Mol (bgm. Laren); Han ter Heegde (bgm. 
Gooise Meren); Jan Veenstra (griffier Huizen); Minke Knibbe (griffier Gooise Meren). 
Als aanpak is in hoofdlijnen de volgende programmalijn uitgezet: 1. Terugkoppeling van de 
gespreksronde op hoofdlijnen door de Regiovoorzitter. 2. Toetsing van de conclusies die hieraan 
zijn verbonden (t.w. geen aanpassing van de GR op dit moment, zoveel mogelijk van bestaande 
zoals Regiopodia en Regiocongres en 3. experimenteren. In de commissie wordt nog verder gewerkt 
aan enkele stellingen.  
De secretaris geeft aan dat de commissie graag van het bestuur verneemt of de gekozen lijn en de 
uitkomst - om met enkele bestaande vormen te experimenten - door het algemeen bestuur 
gedragen wordt. Vrijdag 14 februari gaat de uitnodiging met het programma uit nadat ook de 
Regioambassadeurs tijdens het overleg van hedenavond nog hebben kunnen reflecteren.  
De heer Uneken licht toe dat het voorstel zal zijn om de Regiopodia ter verduidelijking onder regie 
van de portefeuillehouders informerend/beeldvormend in te zetten. Het Regiocongres met alle 
gemeenteraden wordt in dit perspectief als richtinggevend benut ter ondersteuning van de 
oordeelsvorming. Tijdens de gespreksronde in november is door veel gemeenteraden gevraagd in 
ieder geval die twee bestaande werkvormen te verduidelijken.  
Acties 
Uitnodiging Werkconferentie 6 maart - uiterlijk vrijdag 14 februari verzenden.  
Bij een groot aantal deelnemers van de totaal 174 raadsleden en 38 bestuursleden, moet worden 
uitgeweken naar een ruimte elders in de regio. Het BEL kantoor is genoemd als alternatief met 
voldoende ruimte.  
Besluit 
Geen 

 
7. Voortgang aanpassing Gemeenschappelijke Regeling  

Inhoud 
De heer Meuwese geeft aan dat de algemeen bestuursvergadering op 15 april een ontwerp 
actualisering van de gemeenschappelijke regeling wordt aangeboden. Dit beperkt zich tot 
actualisering van de afgelopen periode aan de Regio opgedragen taken en enkele meer technische 
aanpassingen. De actualisering van de uittreedbepaling en berekening van de uittreedsom is 
daarvan een belangrijk onderdeel. Uitgegaan wordt van het forfaitaire berekeningsmodel, zoals in 
december gepresenteerd door AKD advocaten, bij monde van mr. drs. Hugo Doornhof.   
Acties 
Agenderen voor de algemeen bestuursvergadering op 15 april 2020  
Besluit 
Geen 

 
8. Fusie Weesp-Amsterdam 

Inhoud 
Oplegger 20.0000590 en ontwerpbrief nr. 20.000249 
De voorzitter meldt dat, overeenkomstig de afspraak tijdens de algemeen bestuursvergadering van 
december, het college van burgemeester en wethouders van Weesp worden uitgenodigd om over 
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het vervolgproces met elkaar te spreken. Uitdrukkelijk verzoek is om Amsterdam hierbij op 
bestuurlijk niveau te betrekken.  
Acties 
Uitnodigingsbrief nr. 20.0000249 door het DB verzenden. 
Besluit 
De brief is besproken en conform het ontwerp nr. 20.0000249 vastgesteld. 

 
9. Portefeuillehoudersoverleggen 

Inhoud 
Terugkoppeling uit de overleggen en mededelingen over de voortgang: 
- Doelgroepenvervoer: 
De planning is dat de raadsvoorstellen en documenten uiterlijk 25 februari - na behandeling in 
colleges - openbaar gemaakt worden voor behandeling in de gemeenteraden.  
Afronding van de raadsbehandeling moet uiterlijk medio mei plaatsvinden.  
In de publicatie in het regionale dagblad zal de nodige aandacht worden besteed aan de aanleiding 
en de achtergronden. Er is een interview afgenomen met de bestuurlijk trekker. Aanbeveling verdient 
om de gemeenteraden voorafgaande aan de oordeelvorming goed te informeren. De ervaring leert 
inmiddels dat dit onrust en de meest voorkomende vragen opvangt.  
Mevrouw Heijstee complimenteert de betrokken ambtenaren zowel van de gemeenten als van de 
Regio. Er is door de betrokken disciplines gezamenlijk goed afgestemd veel werk verzet.  
 
-Energiestrategie 
De heer Rebel meldt dat een concept RES in ontwikkeling is. Er is een (model)raadsinformatiebrief 
beschikbaar gesteld aan de colleges om het proces en de doorlooptijd aan de eigen gemeenteraad 
over te brengen. Komende maanden wordt voor het RES een wensen en bedenkingen procedure 
doorlopen. 
 
- Omgevingsvisie/Koersdocument:  
Er zijn vragen gerezen over de uitkomst van een Heidag van de RO bestuurders. De focus lijkt zich te 
verleggen naar werkgelegenheid in de zorg en de media. Voor een aantal gemeenten Weesp en 
Hilversum is cruciaal dat praktijkgeschoolde inwoners voldoende werkgelegenheid vinden in directe 
omgeving. De distributie en maakindustrie verplaatst zich momenteel naar omgeving Amersfoort. 
De Heidag heeft als inzicht opgeleverd wonen en werken meer te bundelen bij OV knooppunten.  
 
-Wonen: 
Mevrouw Boersen geeft aan dat voor Wonen druk gewerkt wordt aan regionale prestatieafspraken 
met de corporaties. De corporaties hebben een fundamenteel andere opvatting over 
prestatieafspraken. GM heeft een fundamenteel geschil hierover voorgelegd aan de rechter. 
Spreekster geeft aan dat bij het hanteren van de verhouding in de huursector 1/3 hoog :1/3 midden 
:1/3 laag, het uitmaakt of hierbij gesproken wordt over de bestaande bouw of over nieuwbouw. 
 
-Inkoop SD: 
Mevrouw Van Hunnik meldt dat goede gesprekken zijn gevoerd met de Gecertificeerde Instellingen.  
Met enige schrik is kennisgenomen van een aanwijzing door de inspectie bij één van de 
gecertificeerde instellingen.  
De brede evaluatie van de Inkoop SD loopt op dit moment; Er worden lokale gesprekken gevoerd 
met de gemeenteraden.   
Acties 

 
Besluit 
Geen 

 
10. Regionale Ambulance voorziening 

Inhoud  
Advies KokxDeVoogd over aanpassing governance van de samenwerking met de RAV Flevoland. 
nr. 20.0000144 nr. 20.0000278 
Acties 
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Verzocht is om inbreng vanuit het portefeuillehoudersoverleg sociaal domein.  
Besluit 
Voorafgaande aan een verdergaande uitwerking wordt eerst advies ingewonnen bij het 
portefeuillehoudersoverleg sociaal domein. 

 
11. Begrotingswijzigingen Perspectief op werk 2020-03A en 2020 03B 

Inhoud 
Er zijn geen zienswijzen vanuit Hilversum ontvangen. 
Bij de vergaderstukken zijn gevoegd de aanbiedingsbrief aan de gemeenteraad van Hilversum nr. 
19.0015497; Begrotingswijziging 2020-03A nr. 19.0015091; Begrotingswijziging 2020 03B nr. 
19.0015526; Ontwerp(verzamel)besluit AB 19.0015666 
Acties 
 
Besluit 
Conform vastgesteld zijn de begrotingswijziging 2020-03A nr. 19.0015091 en de 
begrotingswijziging 2020 03B nr. 19.0015526; 

 
12. Begrotingswijziging Werken aan werk 2020-04 

Inhoud 
Er zijn geen zienswijzen ontvangen. Er zijn enkele aankondigingen per email ontvangen (Hzn, Wijd, 
BEL) dat er geen zienswijzen zijn voorgesteld – dit onder formeel voorbehoud van komende 
raadsbehandeling. 
Bij de stukken zijn gevoegd de aanbiedingsbrief aan de gemeenteraden nr. 19.0015478; de 
begrotingswijziging 2020-04, nr. 19.001510 en het ontwerp(verzamel)besluit AB nr. 19.0015666 
Acties 
 
Besluit 
Conform vastgesteld is de begrotingswijziging 2020-04, nr. 19.001510 

 
13. Begrotingswijzing Werktoeleiding GGZ 2020-10 

Inhoud 
Er is geen zienswijze van Hilversum ontvangen. Bijgevoegd bij de stukken zijn de aanbiedingsbrief 
aan de gemeenteraad van Hilversum 19.0015636; het ontwerp(verzamel)besluit AB nr. 19.0015666 
en de ontwerpbegrotingswijziging 2020-10,  nr. 19.0015600 
Acties 
 
Besluit 
Conform vastgesteld de begrotingswijziging 2020-10,  nr. 19.0015600 

 
14. Actualisatie begrotingen Werken aan Werk en Perspectief op Werk 

Inhoud  
Het betreft de verschuiving van kosten 2019 naar 2020 in verband met de uitgestelde start van de 
projecten. Onlangs heeft het Dagelijks Bestuur de begrotingswijzigingen Werken aan Werk en 
Perfectief op Werk voor een zienswijze voorgelegd aan gemeenteraden. Bij een aantal specifieke 
kostenposten heeft een onjuiste financiële vertaling plaatsgevonden. Met dit voorstel is binnen de 
gestelde kaders gecorrigeerd. De totale begroting van Werken aan Werk en Perspectief op Werk 
wordt niet aangepast. Het betreft een verschuiving van de kosten over de jaren heen. Omdat de 
kosten worden gedekt vanuit een reserve, brengt dit andere onttrekkingen aan de beide reserves 
met zich mee. Het algemeen bestuur is gevraagd te besluiten tot het aanpassen van deze 
onttrekkingen. Als vergaderstukken zijn aangeboden: -Oplegger 20.0000423 -Voorstel 20.0000420 
-Besluit van het Algemeen Bestuur tot het aanpassen van de onttrekkingen aan de reserves Werken 
aan Werk en Perspectief op Werk onder nummer nr. 20.0000366 
-Begrotingswijziging 2020-12 Actualisatie Werken aan Werk onder nummer 20.0000350 
-Begrotingswijziging 2020-13a Actualisatie Perspectief op Werk onder nummer 20.0000352 
-Begrotingswijziging 2020-13b Actualisatie Perspectief op Werk onder nummer 20.0000353 
Acties 
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Besluit 
1. Ingestemd is met begrotingswijziging 2020-12 onder nummer 20.0000350  
2. Ingestemd is met begrotingswijziging 2020-13a onder nummer 20.0000352  
3. Ingestemd is met begrotingswijziging 2020-13b onder nummer 20.0000353  
4. In 2020 € 158.666, in 2021 € 43.666 en in 2022 € 38.666 extra te onttrekken aan de reserve 
Werken aan Werk; in 2023 € 241.000 minder te onttrekken aan de reserve Werken aan Werk  
5. In 2020 € 196.600 en in 2021 € 44.800 extra te onttrekken aan de reserve Perspectief op Werk; in 
2022 € 241.400 minder te onttrekken aan de reserve Perspectief op Werk  
6. In 2020 € 602.300 extra te onttrekken aan de reserve Perspectief op Werk in 2021 € 119.200 en in 
2022 € 483.100 minder te onttrekken aan de reserve Perspectief op Werk. 

 
15. Actualiteiten en de rondvraag 

Inhoud 
Ter vergadering wordt door de voorzitter - onder dankzegging met bloemen en het bronzen 
samenwerkingsbeeldje - afscheid genomen van de heer Jaeger. De heer Jaeger legt begin maart 
zijn functie neer als wethouders van Hilversum.  
De heer Jaeger biedt aan de symbolische remmende factor van een zinken “emmer achter de boot”, 
gevuld met ‘de gouden eieren’. Hij ziet voor zich dat aan slot van iedere vergadering met elkaar 
wordt vastgesteld wie in aanmerking komt voor deze zinken emmer met de gouden eieren.  
De voorzitter meldt dat contact met hem gezocht is over opvang asielzoekers. Inmiddels is dit 
ingebracht bij de betrokken portefeuillehouders fysiek domein.  
Mevrouw Mansfeld meldt dat binnenkort een interview in de krant verschijnt van de voorzitter en de 
algemeen directeur over de positieve ontwikkeling van de regionale samenwerking. 
Na openbaarmaking van de stukken op 25 februari over het doelgroepenvervoer staat onder 
embargo een interview klaar met de bestuurlijke trekker over de aanleiding en de achtergronden. 
Acties 
Door de raad van Hilversum wordt voorzien in de aanwijzing en de opvolging van de heer Jaeger.  
In algemeen bestuur zal daarbij aan de orde komen de invulling van de externe vertegenwoordiging 
van de Regio. Totdat in de aanwijzing is voorzien wordt de plek in het algemeen bestuur ingevuld  
door de plaatsvervanger, door de heer Kastje. 
Besluit 
 

 
Aldus vastgesteld tijden de vergadering van het algemeen bestuur op 15 april 2020 
 
de secretaris,  de voorzitter, 
 
 
 
 
J.J. Bakker  P.I. Broertjes  
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